
Jeg har gennem flere år nu benyttet eciggaretter oh er glad for det, jeg ryger ikke smøger mere og 

har fået det meget bedre, det gir ingen mening at forbyde noget som er godt, hvis det er fordi at børn 

kan købe nikotin er det åndsvagt da børn også kan købe cigaretter og spiritus i butikker oftest uden 

at der er taget hensyn til alder, så skal det også forbydes, men jeg har det personligt godt med at 

dampe og er glad for den vejledning man får rundt om kring i landets butikker, jeg vil bestemt 

protestere hvis denne lov bliver realitet.  
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